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Hengelo, 

21 

januari 
2025 

Vragen 
besproken 

met 

| 

van 
cluster 

Zorgen 

en 
leren 

(geanonimiseerd)

Over 
de locatie en schaal van de eventuele ISK-school 

1. Hoe staat 
het 

met 
het beloofde 

haalbaarheidsonderzoek, 
waarin onderzoek wordt 

gedaan 

naar 
het 

gebouw, 
de 

verkeersveiligheid, 
de 

parkeeroverlast 

en 
de sociale 

veiligheid? 

Het eerste deel 
van 

het onderzoek 
over 

de bouwtechnisch haalbaarheid is 

opgeleverd. 

Gekeken is naar: 
1) 

Wat is de 
achterstand; 2) 

Waar 

liggen 
de 

verbeterpunten; 
3) 

Wat 

zijn 
de 

bijbehorende 
kosten. 

Het 
volgende 

onderzoek dat 

nog 
moet 

plaatsvinden gaat 

over de 

verkeersveiligheid 
en de 

verkenning naar de sociale veiligheid. 
De 

verkeersveiligheid 

is 

concreet, 
echter de sociale 

veiligheid 
is 

complexer; 
het 

gaat 
hierbij 

om iets 

persoonlijks 
en 

gevoelsmatig. 

Eind 

maart/begin april 
2025 

komt er een 

afronding 
over deze 

2 
thema's. 

Voor 
de 

verkeersveiligheid 
is de 

gemeente 
in 

gesprek 
met 

VVN, 
de Politie en de ISK Doetinchem en 

Zutphen. 

Het 

schoolgebouw 
voldoet niet meer aan het 

type 
onderwijs 

wat het VO 
Kompaan 

nodig 
betref. 

Het 

gebouw 
voldoet echter wel 

aan 

lesgeven 

en 
klassikaal 

gebruik 
(technisch). 

ISK 

lijkt qua organisatie 
veel 

op 

het 

basisonderwijs; 
meer klassikaal. Dit is een andere vorm van 

onderwijs 
dan voor een 

reguliere 
VO 

school en 

past 

in de 

huidige 
school voor de komende 

10 

jaar. 

2. Is het al bekend welk bureau het onderzoek 
gaat 

uitvoeren? 

Bouwtechnisch: Facillicom 

Verkeersveiligheid: 
Politie, en-VVN en ISK Doetinchem en 

Zutphen 

Sociale 

veiligheid: 
Politie, 

jeugdwerkers, 
ISK elders en 

ervaringen 
van de omwonende van een 

ISK 
elders. Hier wordt 

met 
name 

gekeken 
naar welke 

afspraken 
er 

gemaakt 
zijn en-of nodig 

zijn. 

3. Welke 

vragen 

worden 

per onderwerp voorgelegd? 

VEIKeESVENIGNEIG 
Wat is de 

impact 
van de 

verkeersbeweging bij 
ISK 

onderwijs 
t.o.v. 

huidige 
VO? 

Welke 

piekmomenten zijn 
er 

bij 
het halen en 

brengen? 

Type 
vervoer? 

Advies 

vragen 

aan 
VVN wat 

de beste 
route 

is vanuit de 

opvanglocaties 
en school en welke 

belemmering je 
hier 

tegenkomt? (Hengelo - 
Vorden fiets is 

veilig. 
Van Vorden Kerkhoflaan 

naar ISK kom 

je belemmeringen 
tegen. Afhankelijk van 

de 

belemmeringen 
en 

adviezen 

gaat 

de 
gem 

eente in 

overleg 
met betrokken 

partners Hierover gaat de gemeente-ookin-gesprek 

vvvv 

> Advies over 

verkeersdeelnamne 
door 

AMV's; wat 
hebben 

zij nodig (fietstraining 
o.i.d.) 

Sociaal 

veiligheid 

> 

_ Huidige meldingen kompaan? 

> 

_Politie-ervaringen? 

> Beeld rondom ISK 

Zutphen 
en Doetinchem? 

> Met 
ISK: 

welke 

werkafspraken zijn 
er 

met 
omwonenden in 

Doetinchem en 
Zutphen 

> 
_; 
welke 

contactgegevens; 
wat kan het 

begeleidingsteam 
betekenen? 

> Het 
is 

geen gevangenis; wel kijken 
naar 

tussentijden 
en 

pauzes 

om deze 
te 

minimaliseringen. 

> 

_ 

Start 

schooltijden; 
stem dit 

goed 
met elkaar 

af; 
niet 

tegelijkertijd. 

Vragen 

omtrent ISK Vorden 
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Hengelo, 

21 

januari 
2025 

Wanneer 
kunnen 

wij 
de resultaten van dit onderzoek verwachten? 

Maart/april 
2025 

(veiligheid 

en 

sociaal). 

Is er 

nagedacht 
over alternatieve locatie? 

Nee, 
omdat we een 

hetis-een-bestaande school 
met 

een 

maatschappelijke vastgoed 

bestemming 

en 

rat ennen 
td 

  

    

TEGE 
1-2-2026;de-andere-80- Hee 

later; 

Zo 

ja, 

waarom 

zijn 
deze niet 

gekozen? 

Vanwege 

onvoldoende 

plaats bij 
de 

ISK’s 
in 

Zutphen 
en Doetinchem is 

gekozen 

voor 
het 

Kompaangebouw 
in Vorden. Echter 

geeft 
de ISK 

Zutphen 

aan 
dat 

er 
wel 

voldoende 

plaats 
is. 

Hoe 
kan dit? 

Er is 
nu 

tijdelijk plek bij 
ISK 

Zutphen. 
Echter Achterhoek VO 

geeft 

aan 
dat de instroom 

op 
de 

AZC's en de doorstroom nu minder is. Deze 

open plekken zijn bovendien nodig 
voor 

omliggende gemeenten. 

Voor de 

jongeren 
in onze 

gemeente 
komt er een 

eigen 
locatie. 

Waarom is het sterk verouderde 

schoolgebouw 

aan 
het 

Hoge 
41 

(volgens 
het 

onderzoek van 

| 

uit 
2020), 

nu 

plotseling nog 

wél bruikbaar en dan 

nog 

wel 
voor 

de komende 10 

jaar? 

Zie antwoord 

vraag 

1. 

(geanonimiseerd)

Onderwijs 

9. 

10. 

11. 

12. 

Welk schoolbestuur 
gaat 

het 

onderwijs 
verzorgen op 

de ISK in Bronckhorst? 

Achterhoek VO. 
Zij zijn in onze 

gemeente 
de actieve ISK-aanbieder. 

NOOT: 
ik 

heb 

WN 
aerngegeven 

dat zij 

ook contact 
op 

moet 
gaan 

nemen met andere schoolbesturen 

dan alleen Achterhoek 
VO; 

zoals 

(samenwerking Staring College 

& 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Is dit bestuur bekend met het 
leiden/aansturen 

van een 
ISK? 

Achterhoek 
VO 

heeft 

ervaring: 
ISK 

Zutphen 
en Doetinchem. 

Heeft dit 
bestuur, 

gezien 
de 

huidige onderbezetting 
van docenten 

op 

de 

arbeidsmarkt, 
genoeg capabel personeel, 

zowel 

op pedagogisch 
als ook 

op 

didactisch 

gebied? 

De 
docenten komen vaak uit het 

VSO (andere 
benadering 

van 

leerlingen; 
meer 

op 

pedagogiek gericht 
zoals in het 

basisonderwijs). 

Achthoerk 
VO is nu al aan het werven. 

Zijn 
kunnen de docenten een 

goed perspectief geven; 

in 

plaats 

van 

korte/jaarlijkse 
contracten 

nu voor 
10 

jaar. 

Is 
er 

bij 
andere 

ISK’s 
informatie 

opgehaald 
of het 

überhaupt 
haalbaar is dat er 

240 AMV’s 
+ 

60 
statushouders 

op 
1 ISK 

worden 

geplaatst? 

240 moet 

zijn 
221! Dat is de 

opgave. 

Waarvan nu in de nieuwe 

verdeling 
van de 

spreidingswet 
160 

voor 
1/2/2026. 

Erkomen-240-bedden;de 
opgave 

is 

221; 

daar 

houdt de 
gemeente 

zich ook 
aan. 

  

De 
60 statushoudersfinburgeraars 

zijn 

nu 
al in het 

Kompaan.als tijdelijke. oplossing tat hun 

nieuwe pand klaar is, Zij zullen dan verhuizen; 

het is 

geen optelsom 
tot 300. 

  Ze 
zitten nooit 

met allemaal 
tegelijk 

in het 

pand. 

Vragen 

omtrent ISK Vorden 
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Commented 

[RH1]: 
deze zin 

mag 

hier 

weg. 

staat 

verderop 
ook benoemd 

( bij 8) 
  



Hengelo , 21 januari 2025 

Achterhoek VO geeft 
aan een grotere 

locatie 
te 

willen creëren 
, 
zodat 

er een 

begeleidingsteam aangesteld kan worden. Dit 
team 

kan 
meer 

aandacht 
geven aan 

de 

kinderen naast de lessen die ze volgen. 
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Hengelo, 

21 

januari 
2025 

Over 

veiligheid 

en 
toezicht 

13. Is 
er 

al 

nagedacht 
welke concrete 

maatregelen 
het 

College 
gaat 

nemen om 
de 

veiligheid 
in de buurt en rondom de school te 

garanderen? 

Met 
de school en de omwonende 

werkafspraken 
afstemmen. 

Daarnaast de 

oproep 

van de 
gemeente 

om aan de bel te trekken 

bij ongenoegen; 
anders 

kan men dit niet verbeteren. 

14. Is er al een indicatie over hoeveel toezicht er 

tijdens 
schooluren, 

pauzes 

en na 

schooltijd 
zal 

zijn op 
de 

leerlingen? 

Dit komt echt 

pas 

in de 

uitvoering 
(dus 

nu 

nog 
niet). 

In het 

huidige 
VO 

zijn 
er tussenuren. 

Op 

ISK 
proberen 

ze dit niet 
te 

doen. Ook wordt er 

gekeken 
naar de 

invulling 
van de 

pauzes. 
De 

leerlingen 
gaan 

het 

dorp 
vaak 

in om 
iets 

te halen. Dit proberen zelf-aan-de bieden-binnen-de 

verminderen. 

15. 
Onder wiens 

verantwoordelijkheid 
valt dit toezicht? 

Bestuurder van de school 
(nu 

Achterhoek 
VO). 

16. Hoe 
gaat 

het 

College 

om 
met 

meldingen 

van 
antisemitisme 

en 
andere 

vormen van 

discriminatie in de 
gemeente; 

is hierover contact met de 

politie? 

Graag 

hetzelfde antwoord doen als vraag 18 

(geanonimiseerd)

  

17. Hoe 
wordt 

omgegaan 
met 

bezorgdheid 
over 

verkeersveiligheid 
en 

parkeeroverlast 
door de toename 

van 

vervoersbewegingen 
rond de school 

(het 
is 

nl. zo dat er niet voor de 

huidige 
locatie is 

gekozen 
voor de nieuwbouw van de 

nieuwe 
VO 

school i.v.m. de 

verkeersveiligheid 
en 

parkeeroverlast 
zoals 

blijkt 
uit 

het onderzoek van 

| 

uit 
2020). 

Alternatieven zoeken voor 

parkeren; 
VVN 

bevraagd. 

(geanonimiseerd)

18. Welke 

ondersteuning krijgen 
buurtbewoners, 

zoals de 
Joodse 

gemeenschap, 
die 

nu 
al door statushouders worden 

bedreigd 
met verbaal 

én 

fysiek geweld 

en 
zich 

daardoor 

onveilig 
voelen? 

Goede 

afspraken 
maken 

met 
school en school weer 

met 
wijkagent 

en 

politie. 
MAAK HET 

KENBAAR! 

19. Hoe denkt het 

College 
de bestaande 

overlastproblematiek 
in de buurt door de 

scholieren die nu 

onderwijs volgen op 

het 
Kompaan 

College 
te beheersen met de 

komst van 
240 AMV’s 

en 
60 

statushouders? 

Max.221 AMV! 

Incidentenrapporten 
van het 

COA. 
Dit 

gaat 

over registratie van incidenten in de breedste 

zin. 
Ook 

om 

jongeren 
die zich niet houden aan de 

gemaakte afspraken 
zoals 

bijvoorbeeld: 

niet 

je 

corvecorvee 

doen; 
je 

kamer niet 

opruimen, 
te laat 

komen, 
etc. 

Alle 

rapporten zijn opvraagbaar. 

Dit wordt 
nog 

verder 

uitgezocht 

  

Over 
verantwoording 

en evaluatie 

20. Hoe en wanneer wordt de Raad 

geïnformeerd 
over de 

voortgang? 

Maart/april 
2025 

aan een 

politieke 
tafel of via actieve informatie. 

21. Welke rol heeft de 

gemeenteraad bij 
het 

aanwijzen 
van de ISK-school? 

Vragen 

omtrent ISK Vorden 
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Hengelo , 21 januari 2025 

Geen. De locatie is al 
een 

school Het 
gaat om met een 

maatschappelijke bestemming 
en 

dat 

blijft 
zo 

bij ISK onderwijs. De raad wordt geïnformeerd. 

Alleen aAls het budget van het programmabudget wordt overschreden komt de raad in 

beeld 
voor 

besluitvorming. 
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